
Notulen van de vergadering van 11 mei 2015 gehouden in het Dorpshuis 

te Wijdewormer. 

 

Afwezig met bericht Ina van Calcar en wethouder Beemsterboer. 

 

1. Opening door de voorzitter. 

2. Er zijn geen aanvullingen of wijzigingen op de agenda. 

3. De notulen van 2 maart en 13 april worden goedgekeurd. 

4. Ingekomen stukken zijn besproken. 

5. Verslag bezoekcommissie vergaderingen:  

4 mei dodenherdenking op Neck, dit jaar met gedichten voor 

gedragen door kinderen van de basisschool. Dit was zeer goed 

bevallen. 

5 mei Bevrijdingsdag voor de 20 ste keer is dit georganiseerd. Het 

weer was de spelbreker voor de matige opkomst. 

7 mei zijn er afgevaardigden van de ccw naar een bijeenkomst 

geweest bij het gemeentehuis over een uitleg van Q koorts. De GGD 

heeft een heel duidelijk verhaal gehouden over de gevolgen van Q 

koorts. Er is afgesproken dat er nog een bijeenkomst georganiseerd 

gaat worden waar de NVWA uitleg komt geven. De burgemeester 

heeft dit toegezegd. De ccw zou ook hierbij uitgenodigd worden. 

6. Wat verder nog ter tafel komt. Niets 

7. Uitnodigen van de welstandscommissie. Eventueel voor 22 juni. 

8. Rondvraag. 

De brug bij de Engewormer wordt niet meer bediend. Er komt een 

nieuwe brug die vast is hij wordt breder. Wat zijn de gevolgen voor 

de arken die op Neck liggen?  

De ccw vindt dat de brug toch een zeer beeldbepalend karakter 

heeft en pleit ervoor op de boog er toch op te behouden. 

 

Een aantal bedrijven heeft een brief ontvangen over de toekomst 

plannen die het bedrijf eventueel nog heeft. Zij moeten dit voor 1 

juli aangeven en daar ook een bedrijfsplan bij leveren. Vreemd 



want niet alle bedrijven hebben deze brief ontvangen. De ccw gaat 

informeren bij de gemeente. 

 

Gemeente Zaanstad is in gesprek met Dhr. Bakker ( hotel 

Kalverschans) en DTS over de bouwplannen.  

 

Bij de Ringdijk staan er hekken langs een stuk gras nabij een 

woonark. Mag dit zomaar? 

 

De bewonerscommissie Neck heeft zelf een brief gestuurd naar de 

provincie om een artikel 24 die er nu wordt gevoerd. Er zijn wat 

aanpassingen in het plan aangebracht. ( speelruimte, 

hondenuitlaat en jeu de boule baan). De strikte lijnen worden wat 

losgelaten. 

 

Noorderweg 124, het  bezwaar van Dhr. Metselaar is niet 

ontvankelijk verklaard maar hij is in beroep gegaan en er volgt over 

6 weken een uitspraak. 

 

Vogelnest  schommel is weggehaald. Waarom? 

 

Bankje bovenop de dijk nabij de Stokkenbrug wordt bij gehouden 

door Ko Konijn. Hij heeft hier weer een stapel folders aangetroffen. 

 

9. Sluiting van de vergadering om 22.00 uur. 

Volgende vergadering is 22 juni. 

 


